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Z
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy ű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzeti fejlesztési miniszterhez, mint a tárgyban

illetékes minisztérium irányítójához

"Mikor újígák fel a tiszaújlaki határátkelőéletveszélyessé vált hídját? "

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

„Megszűnhet a forgalom a Tiszabecs-Tiszaújlak magyar-ukrán határátkelőn” címmel

több hazai és kárpátaljai sajtóorgánumban is megjelent ma az a hír, mi szerint omladozn i

kezdett a tiszaújlaki híd, amely egyrészt életveszélyes, másrészt az egyik legfontosabb

magyar-ukrán határátkelő bezárását is eredményezheti .

A híd elődjét 1944-ben robbantották fel a visszavonuló magyar-német csapatok, maj d

az újraépített hidat csaknem hetven éves használat alatt egyszer sem er ősítették meg vagy

újították fel, aminek következtében 2013-ra egy megroggyant és végtelenül lepusztult híd

várja a magyar-ukrán határt átlépni szándékozókat . A szerkezetet nem úgy tervezték, hogy

napi több ezer tonna össztömegű kamionsor terhelje, mégsem történtek meg időben a

felújítási munkálatok.

Az elmúlt pár napban tovább romlott a helyzet, hiszen a kritikus állapotban lév ő híd

egy része több méter hosszúságban leszakadt, most a korláttal együtt lóg a leveg őben. Erre az



ukrán „szakértők” gyors javítási munkálatok helyett a leomlott részt csupán egy biztonság i

szalaggal kerítették el, és továbbra is elhalasztották a valós szerkezeti megerősítést .

A Magyarország számára mind gazdaságilag, mind nemzetpolitikailag fontos híd

felújítása nem várhat tovább, hiszen Záhony után Magyarország és Ukrajna között a másodi k

legforgalmasabb terminál működése is veszélyeztetve van . Amennyiben ukrán részről nincs

hajlandóság a híd megerősítésére, akkor a magyar kormánynak kell szorgalmaznia az

építmény közös felújítását .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Mióta tudja a magyar hatóság, hogy a híd rossz állapota nem fogja bírni az

áthaladó forgalmat?

Milyen egyeztetések zajlottak eddig a híd jövőjével kapcsolatban ?

Mikor és milyen forrásból fogják felújítani a dszaújlaki határátkelő életveszélyessé

vált hídját?

Várom válaszát !

Budapest, 2013. július 17 .

závay István

Országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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